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P r o t o k ó ł  Nr XXVI/2016 
z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 22 grudnia 2016 roku w sali konferencyjnej 
Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1535  

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 21 

wg załączonej listy obecności.  

Obrady prowadzili: Pani Barbara Kornatowska– Przewodnicząca Rady Miasta 

Ciechanów oraz Pan Krzysztof Leszczyński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Ciechanów. 

 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów otworzyła 

obrady XXVI Sesji VII kadencji Rady Miasta Ciechanów stwierdzając kworum. 

Powitała Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego,  Panią Joannę Potocką-Rak 

Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, Pana Marcina 

Burchackiego Sekretarza Miasta, radnych, przedstawicieli miejskich spółek, 

kierowników wydziałów UM, Panią Bibianę Mossakowską Honorowego 

Obywatela Miasta Ciechanów, przewodniczących ZO, przedstawicieli mediów. 

 

Pan radny Michał Jeziółkowski Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej wniósł  

o wprowadzenie projektu uchwały na druku nr 20 w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Kierownika Środowiskowego Domu Samopomocy typu „A i B” w 

Ciechanowie. 

Pani Przewodnicząca Rady Miasta Barbara Kornatowska wniosła o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na druku nr 19 w sprawie 

wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego oraz 

projektu uchwały na druku nr 21 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta 

Ciechanów i jej Komisji na rok 2017. 

 

Głosowanie wprowadzenie projektu uchwały na druku nr 19: 

Za   - 20 

Przeciw  - 0 

Wstrzymało się  - 0 

Głosowanie wprowadzenie projektu uchwały na druku nr 20: 

Za   - 20 

Przeciw  - 0 
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Wstrzymało się  - 0 

 

Głosowanie wprowadzenie projektu uchwały na druku nr 21: 

Za   - 20 

Przeciw  - 0 

Wstrzymało się  - 0 

Porządek obrad został zmieniony. 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.    Ustalenie porządku obrad. 

3.    Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Miasta Ciechanów.  

4.    Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania Proble 

mów Alkoholowych oraz innych uzależnień za 2016 rok -  druk Nr 1 

5.   Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania  Narkomanii za 2016  

rok – druk Nr 2 

6.   Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla miasta Ciechanowa za 2016 rok  

– druk Nr 3 

7. Projekty uchwał. 

 

1/ w sprawie  Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

  Alkoholowych na 2017 rok  – druk Nr  4 

 

2/ w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok  

– druk Nr 5 

 

3/ w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony  

Ofiar Przemocy w Rodzinie dla miasta Ciechanów na 2017 rok – druk Nr 6 

 

4/ w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2016 -  druk Nr 7 

 

5/  w sprawie wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku  

budżetowego  - druk Nr 8x 
 

6/ w sprawie wprowadzenia zmian  w wieloletnim planie  rozwoju i modernizacji urządzeń  

wodociągowych i kanalizacyjnych będących w  posiadaniu Zakładu Wodociągów i Kana-

lizacji w Ciechanowie Spółka z o.o. na lata 2016 - 2018 – druk Nr 9 
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7/ w sprawie zmiany statutu instytucji kultury pod nazwą Ciechanowski Ośrodek Edukacji  

 Kulturalnej „STUDIO” w Ciechanowie  – druk Nr 10 

 

8/ w sprawie  określenia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami  oraz zapobiega- 

nia  bezdomności zwierząt  na terenie Gminy Miejskiej Ciechanów w 2017 roku – druk 

Nr 11 

 

9/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny  sprzedaży  na rzecz na- 

jemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 17 w budynku położonym w Ciechanowie 

przy ul. Batalionów Chłopskich 19 – druk Nr 12 

 

10/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy  dzierżawy na okres  

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody  na odstąpienie  od 

obowiązku  przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy  – druk nr 13 

 

11/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy  dzierżawy na okres  powyżej  

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody  na odstąpienie  od obowiązku   

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 14 

 

12/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy  dzierżawy na okres powyżej 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody  na odstąpienie  od obowiązku   

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 15 

 

13/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy  dzierżawy na okres powyżej  

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody  na odstąpienie  od obowiązku   

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 16 

 

14/ w sprawie zmiany Uchwały Nr 298/XXIV/2016 Rady Miasta Ciechanów z  dnia  27  

października 2016 roku  o wyrażenie zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży  

na rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 36 w budynku położonym w  

Ciechanowie przy ul. 11 Pułku Ułanów Legionowych 14 – druk Nr  17 

 

15/  w sprawie  aktualizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Ciechanów na lata  

2005 – 2023 – druk  Nr 18 

 

16/ w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego 

– druk Nr 19 

 

17/ w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Środowiskowego Domu  

Samopomocy typu „A i B” w Ciechanowie – druk Nr 20 

 

18/ w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Ciechanów i jej Komisji na rok 2017 

 – druk Nr 21 
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8.     Interpelacje. 

9.     Czas dla Zarządów Osiedli.                             

10.   Odpowiedzi na interpelacje. 

11.   Zapytania i wolne wnioski. 

12.   Zamknięcie obrad Sesji. 

Pkt. 3. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji RM Ciechanów. 

Radni w głosowaniu 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów 

wstrzymujących się przyjęli protokół z XXV Sesji RM Ciechanów. 

Pkt. 4.    Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i  Rozwią-

zywania Problemów Alkoholowych oraz innych uzależnień za 2016 rok  

-  druk Nr 1 

Radni bez uwag przyjęli sprawozdanie 

Pkt. 5.   Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania  Nar-

komanii za 2016 rok – druk Nr 2 

Radni bez uwag przyjęli sprawozdanie 

 

Pkt. 6.   Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Prze-

mocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla miasta Ciecha-

nowa za 2016 rok – druk Nr 3 

Radni bez uwag przyjęli sprawozdanie 

 

Pkt. 7. Projekty uchwał. 

 

1/ w sprawie  Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2017 rok  – druk Nr  4 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
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6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka nieobecna   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 352/XXVI/2016. 

 

2/ w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok – 

druk Nr 5 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
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14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka nieobecna   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 353/XXVI/2016. 

3/ w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla miasta Ciechanów na 2017 rok – druk 

Nr 6 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski w swojej wypowiedzi zaznaczył, że przemoc 

jest to niejednokrotnie skupienie alkoholu i narkomanii. Dwie instytucje MOPS i 

Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych to są pierwsze instytucje, do 

których trafiają tego typu przypadki. Są tam zatrudnione osoby, o których 

należałoby wspomnieć, ponieważ ich praca wymaga bardzo wiele empatii i 

bardzo wiele zaangażowania oraz fachowej wiedzy. Jest to praca 

interdyscyplinarna, cały zespół zajmuje się danym przypadkiem. 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
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16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 354/XXVI/2016. 

4/ w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2016 -  druk Nr 7 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 355/XXVI/2016. 
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5/  w sprawie wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku bu-

dżetowego  - druk Nr 8x 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 356/XXVI/2016. 

 

6/ w sprawie wprowadzenia zmian  w wieloletnim planie  rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych będących w  posiadaniu Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji w Ciechanowie Spółka z o.o. na lata 2016 - 2018 – 

druk Nr 9 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
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2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 357/XXVI/2016. 

 

7/ w sprawie zmiany statutu instytucji kultury pod nazwą Ciechanowski Ośrodek 

Edukacji Kulturalnej „STUDIO” w Ciechanowie  – druk Nr 10 

Pan radny Robert Kuciński zapytał czy będzie poprzedni zapis w statucie 

dotyczący dzieci i młodzieży.  

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta poinformował, że w zmianie tej nie 

chodziło o rozszerzenie obecnej działalności, ponieważ ta działalność ze strony 

COEK „Studio” jest szeroka, natomiast jest tam zapis dotyczący mieszkańców. 

Działalność jest prowadzona i w kierunku najmłodszych, w kierunku młodzieży, 

ale także w kierunku seniorów, aby to ująć całościowo zostało to zmienione na 

mieszkańców. 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
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2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 358/XXVI/2016. 

8/ w sprawie  określenia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami  oraz 

zapobiegania  bezdomności zwierząt  na terenie Gminy Miejskiej Ciechanów w 

2017 roku – druk Nr 11 

Pan radny Robert Kuciński poprosił, aby przy przyszłym wyborze lecznicy 

poszerzyć ofertę i zwrócić się do wszystkich, którzy prowadzą takie lecznictwo. 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski nadmienił, że należałoby pewne zapisy 

doprecyzować, na przykład o zabezpieczeniu bezpieczeństwa dla mieszkańców 

Ciechanowa. 

Pan radny Stanisław Talarek nadmienił, że wcześniej był za tym, aby 

zlikwidować opłatę za posiadanie psa. 
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Pan radny Zenon Stańczak w swojej wypowiedzi zaznaczył, że zlikwidowanie 

opłaty za posiadanie psa nie załatwi tego, że będzie mniej bezdomnych zwierząt. 

Należy tu działać wielopłaszczyznowo. Pan radny podkreślił problem 

bezdomnych kotów, ponieważ ten problem się nasila tam, gdzie są budynki 

wielorodzinne. 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

  x 

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i 1 wstrzymującym się została 

podjęta i nosi nr 359/XXVI/2016. 

9/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny  sprzedaży  na 

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 17 w budynku położonym 

w Ciechanowie przy ul. Batalionów Chłopskich 19 – druk Nr 12 
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Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 360/XXVI/2016. 

 

10/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy  dzierżawy na okres  

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody  na odstąpie-

nie  od obowiązku  przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy  – druk nr 

13 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
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2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 361/XXVI/2016. 

 

11/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy  dzierżawy na okres  

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody  na odstąpie-

nie  od obowiązku  przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 

14 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
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4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 362/XXVI/2016. 

 

12/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy  dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody  na odstąpie-

nie  od obowiązku  przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 

15 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   
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7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 363/XXVI/2016. 

 

13/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy  dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody  na odstąpie-

nie  od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 

16 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
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10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 364/XXVI/2016. 

 

14/ w sprawie zmiany Uchwały Nr 298/XXIV/2016 Rady Miasta Ciechanów z  

dnia  27 października 2016 roku  o wyrażenie zgody na udzielenie bonifikaty od 

ceny sprzedaży na rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 36 w 

budynku położonym w Ciechanowie przy ul. 11 Pułku Ułanów Legionowych 14 

– druk Nr  17 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
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11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 365/XXVI/2016. 

 

15/  w sprawie  aktualizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Ciechanów 

na lata 2005 – 2023 – druk  Nr 18 

Pan radny Jerzy Racki poinformował, że 27 października RM Ciechanów 

podjęła uchwałę w sprawie rewitalizacji miasta Ciechanów na lata 2005-2023. Z 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego były wskazówki do 

wprowadzenia zmian i w wyniku tych zmian m.in. poszerzono diagnozę i 

wprowadzono nowe jednostki terytorialne do wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego. Chodzi o wyłączenie z osiedla Przemysłowe Osady Fabrycznej, 

na której skoncentrowane są zjawiska kryzysowe oraz wskazanie powiązań 

funkcjonalnych obszarów poprzemysłowych z podobszarem rewitalizacji. W 

zbiorczym, tabelarycznym zestawieniu wskaźników wykorzystanych do 

wskazania obszarów zdegradowanych i obszarów rewitalizacji dla Osady 

Fabrycznej na 16 wskaźników 12 jest poniżej średniej, są to najwyższy spadek 

podatku dochodowego w latach 2008 – 2015 o 30%, wskaźnik osób 

korzystających z pomocy społecznej, co 20 osoba korzysta z pomocy społecznej, 

wysoka stopa bezrobocia - 8,4%, udział długotrwale bezrobotnych ponad 50%, 

liczba przestępstw na 1000 osób. Fakty te potwierdzają słuszność decyzji o 

wyłączeniu z osiedla Przemysłowe Osady Fabrycznej, na której skoncentrowane 

są zjawiska kryzysowe. Pan radny nadmienił również, że te fakty wołają o pomoc 

dla tej części miasta. Projekty twarde dotyczące Osady Fabrycznej, a zawarte w 

tym programie rewitalizacji zakładają finansowanie z budżetu własnego 

spółdzielni Łydynia” z możliwością pozyskania środków z Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego. Pan radny zaapelował po raz kolejny o 

znalezienie rozwiązania problemu m.in. dróg wewnętrznych na Osadzie 
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Fabrycznej pomimo stany prawnego jaki tam funkcjonuje czyli wieczystego 

użytkowania gruntów, które stanowią własność Skarbu Państwa. Ludzie tam 

mieszkający czują, że miasto umyło ręce w jakimś stopniu, natomiast są także 

mieszkańcami Ciechanowa. 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski wsparł wystąpienie radnego Jerzego Rackiego 

w sprawie dalszych losów osiedla Fabryczna. Powstała tam spółdzielnia, ale 

zdaniem pana radnego dobrze byłoby sięgnąć do dokumentów źródłowych w jaki 

sposób się to wszystko działo.  Zasoby zakładowe cukrowni przeistoczyły się w 

Spółdzielnię „Łydynia”. Jaki jest efekt wieloletniego zarządzania dziś jest widać 

„na załączonym obrazku”. Pan radny zaapelował o zwykły, ludzki solidaryzm 

mieszkańców miasta, żeby z trochę większą empatią spojrzeć na tą dzielnicę. 

Pan radny Mariusz Stawicki przypomniał, że ta dzielnica jest jedną z 

najstarszych dzielnic w Ciechanowie i warto o niej pamiętać, należy troszczyć się 

o substancję współczesną tej dzielnicy. 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta podzielił diagnozę, która została 

przedstawiona przez państwa radnych. Zdaniem pana prezydenta dobrze, że pan 

radny Jerzy Racki zauważył element formalno –prawny, który jest niekiedy 

przeszkodą i to nie jest tak, że ktoś umywa ręce. Władzą uchwałodawczą są też 

radni i o ile wszyscy się z diagnozą, która została postawiona, pan prezydent 

oczekiwałby także na recepty, rozwiązania, wnioski, konkretne propozycje, także 

o charakterze formalno – prawnym, ponieważ jeśli na to nie będzie sposobu, to 

dobra wola w tym nie pomoże. Pan prezydent nie do końca zgadza się z tym, że 

te wskaźniki, które pan radny Jerzy Racki wymienił w swoim wystąpieniu, że 

problem zostanie rozwiązany poprzez nową infrastrukturę, tu trzeba rozwiązań o 

charakterze systemowym. 

Pan radny Jerzy Racki nadmienił, że gotowe recepty znalazły się w przypadku 

ul. Sońskiej, ul. Kwiatowej, które też nie są w 100% w gestii miasta. 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
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9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 366/XXVI/2016. 

16/ w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Mazo-

wieckiego – druk Nr 19 

 

Pan radny Robert Kuciński zapytał, czy jeśli proces będzie przegrany, to jakie 

koszty z tego tytułu poniesie miasto? 

Pani Joanna Potocka – Rak Zastępca Prezydenta poinformowała, że 

rozstrzygnięcie nadzorcze jest efektem zawiadomienia, które złożył pan Poseł 

Robert Kołakowski do Wojewody. Pani prezydent nie uważa, żeby to było 

połączenie przyczynowo- skutkowe, ale rozstrzygniecie nadzorcze budzi szereg 

wątpliwości natury prawnej, dlatego ze regulamin i cennik zostały opracowane na 

podstawie aktów prawa miejscowego, które funkcjonują w obrocie prawnym i te 

dokumenty były wcześniej konsultowane ze służbami wojewody. Pani prezydent 

zgłaszała na dwóch sesjach, te uchwały były zdejmowane z porządku obrad 

dlatego że było szereg uwag służb Wojewody do treści tych dokumentów i 

zmiany te zostały wprowadzone. Nie wydaje się, że to rozstrzygnięcie w sposób 

jednoznaczny uzasadnia te przesłanki, które zostały określone w tym 

rozstrzygnięciu. Dla miasta najlepszym wyznacznikiem, aby tą sprawę zakończyć 

w sposób dla gminy przede wszystkim jednoznaczny pod względem prawnym 

jest skierowanie sprawy do sądu, dlatego, ze w tej chwili może dojść do 

precedensu, gdyż niektóre uwagi, które znalazły się w tym rozstrzygnięciu 

niekoniecznie odnajdują odzwierciedlenie w dokumentach, które funkcjonują w 

obrocie prawnym na terenie województwa mazowieckiego. Trudno jest w tej 
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chwili mówić o kosztach, ponieważ nie wiadomo jakie będzie rozstrzygnięcie. 

Dla UM najwłaściwsze jest skierowanie sprawy do sądu, aby sąd podjął 

jednoznaczną decyzję, czy uwagi, które podnosi miasto, z którymi się nie zgadza 

są zasadne czy nie. 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta poinformował, że kosztów 

dodatkowych nie będzie, ponieważ urząd ma umowę skonstruowaną w sposób 

stały z kancelarią prawniczą, która zajmuje się wszystkimi sprawami UM. 

Pan radny Stanisław Talarek wspomniał o procedowaniu nad uchwałą nr 

317/XXIV/2016 dotyczącą opłat za korzystanie z cmentarza komunalnego i 

urządzeń cmentarnych, gdzie wskazywał że część zapisów jest niezgodna z 

obowiązującym prawem. Pan radny przedstawił wyniki NIK dotyczące 

zarzadzania cmentarzami komunalnymi w innych gminach. Pan radny nadmienił, 

że uchwała Rady Gminy nie może być niezgodna z obowiązującymi ustawami. 

Pani Joanna Potocka – Rak Zastępca Prezydenta poinformowała, że w 

projekcie odwołania do sądu jest dokładnie wyjaśnione, zapisy w regulaminie nie 

są sprzeczne z ustawą, ale Wojewoda się powołuje na przytoczenie zapisów 

wynikających z ustawy, to jest niezgodne ze wcześniejszymi rozstrzygnięciami. 

Odwołania, które przytoczył pan radny są nietrafione i nie odzwierciedlają 

problemu, który jest i tych uwag, które zostały zgłoszone przez pana Wojewodę. 

Pani radna Bogumiła Rybacka poprosiła o uściślenie pojęcia kosztów 

sądowych. Momencie kiedy miasto wygra sprawę to koszty poniesie Wojewoda, 

natomiast jeśli przegra to koszty poniesie kancelaria i sceduje je na miasto. 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski nadmienił, że sprawa ta będzie budziła 

kontrowersje, zostało wypracowane na komisjach stanowisko i ten problem 

rozstrzygnie sąd. 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta poinformował, że w tym momencie 

jedynym organem, który może rozwiązać ten spór jest sąd. Może przyznać rację 

radnym, bo to radni uchwalili tą uchwałę, bądź Wojewodzie. Pan prezydent 

nadmienił, że jeśli będą jakiekolwiek koszty w przypadku przegranej poniesie je 

z własnych prywatnych środków. Jeśli okaże się, że to miasto ma rację w tym 

sporze pan radny Talarek przyzna rację pani prezydent. 

Pan radny Mariusz Stawicki zaznaczył, że spór prawny jest czymś normalnym 

w społeczeństwie demokratycznym, prawo nie jest zerojedynkowe, prawo 

podlega interpretacji, wydawałoby się, że oczywiste zapisy a są różnie 

interpretowane. 

Pan Dominik Pogorzelski radca prawny odniósł się do wystąpienia pana 

radnego Stanisława Talarka, który błędnie przedstawił sytuację, ponieważ 

zarzucił legalność tej uchwały, stwierdzając, że cennik, który jest tam określony 

jest niezgodny z prawem. Pan radca poinformował, że nie, cennik jest zgodny z 
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prawem i Wojewoda tego nie podważył. Podważył fakt tego, że uchwała nie 

zawiera wyłączeń z ustawy. W treści skargi do sądu pan radca wyraźnie 

zaznaczył, że naszą intencją nie było uregulowanie jeszcze raz postanowień 

ustawy, bo ustawa jest aktem wyższego rzędu i nasz akt nie jest w żaden sposób 

z nim sprzeczny. Po prostu zarządca cmentarza wykonując tą uchwałę musi się 

również posługiwać oprócz cennika aktem wyższego rzędu czyli ustawą i to jest 

głowy zarzuty do jednego punktu. Do drugiego punktu zarzut jest taki, że 

Wojewoda zakwestionował możliwość Radzie stanowienia o wysokości cen i 

korzystania z urządzeń użyteczności publicznej. W zakwestionowanym akcie 

dotyczy to korzystania z chłodni i korzystania z kaplicy cmentarnej. Pytanie jest 

czy Rada ma możliwość ustalania cennika, czy nie. Zdaniem pana radcy ma. Nie 

wynika to tylko z faktu, że takie cenniki już obowiązują w obrocie prawnym, ale 

na fakt złego interpretowania przepisu art. 4 o gospodarce komunalnej. Tam jest 

wymienione, że za urządzenia użyteczności publicznej, a czym innym jest 

korzystanie z chłodni, to jest urządzenie. To nie jest usługa cmentarna. Skoro 

Wojewoda dopuszcza możliwość pobierania opłat za wjazd na cmentarz, to 

dlaczego nie dopuszcza pobierania opłat za chłodnię, czy za kaplicę cmentarną. 

Faktem jest, że nie można pobierać opłat na kolejne 20 lat za groby murowane, 

ale w tej uchwale nie ma takiego zapisu, tu po prostu nie ma tego wyłączenia z 

ustawy. Jeśli Wojewoda byłby konsekwentny i odniósł się szczegółowo do 

cennika to w całym artykule są również ceny za opłaty ziemne, a to wyłączenie w 

ogóle nie dotyczy tego co jest w ustawie. 

Pan radny Stanisław Talarek nadmienił, że chciałby rozgraniczyć usługi 

pogrzebowe od zarządzania cmentarzem i należałoby to tak ująć, a tam nie ma 

ujętego, że groby ziemne. Tam jest tylko ujęte, że na 20 lat. 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski nieobecny   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński  x  
9. Agnieszka Kuźma  x  

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   
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12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki  x  

14. Marek Rutkowski   x 
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

  x 

17. Bogumiła Rybacka   x 
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek  x  
21. Marcin Żebrowski  x  

 

Uchwała 12 głosami za, 5 głosami przeciw i 3 wstrzymującymi się została podjęta 

i nosi nr 367/XXVI/2016. 

17/ w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Środowiskowego 

Domu Samopomocy typu „A i B” w Ciechanowie – druk Nr 20 

 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski nieobecny   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   
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16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Skarga została uznana za bezzasadną. 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 368/XXVI/2016. 

 

18/ w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Ciechanów i jej Komisji na rok 

2017 – druk Nr 21 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski nieobecny   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   
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19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 369/XXVI/2016. 

 

Ogłoszono 15 minut przerwy. 

Pkt. 8. Interpelacje 

Pan radny Stanisław Talarek zapytał na jakim etapie są obecnie prace związane 

z przebudową ul. Gruduskiej. Na jakim etapie jest opracowanie projektu 

modernizacji i przebudowy ul. Gruduskiej, do kiedy był przewidywany pierwotny 

termin opracowania dokumentacji, czy został on przedłużony, jeśli tak to z jakich 

powodów. Pan radny zapytał również czy w przypadku nie dotrzymania terminu 

wynikającego z zamówienia publicznego zostały naliczone kary umowne. Pan 

radny poprosił o udostępnienie kserokopii umowy dokumentacji, które zawarł 

UM z wykonawcą. 

W kolejnej interpelacji pan radny zapytał dlaczego spółka Jawar, która dotychczas 

miała swoją siedzibę w Ciechanowie przeniosła się do Glinojecka. 

W kolejnej interpelacji pan radny zapytał o wyniki przeprowadzonych audytów 

w jednostkach miejskich. 

W następnej interpelacji pan radny zapytał kiedy była wymieniana woda na 

krytym basenie. 

W ostatniej interpelacji pan radny po raz kolejny zwrócił uwagę, że na ul. Senator 

Janiny Fetlińskiej brak jest oświetlenia. 

Pan radny Marek Rutkowski w swojej interpelacji zapytał na jakich działkach 

miasto planuje kolejne inwestycje mieszkaniowe, ile nowych mieszkań na 

wynajem powstanie w ciągu najbliższych lat, dla kogo będą one przeznaczone i 

czy będą to inwestycje realizowane również przez TBS. W kolejnej interpelacji 

pan radny zapytał czy miasto zrezygnowało z pomysłu budowy mieszkań 

socjalnych. 

Pan radny Robert Kuciński zainterpelował o wybudowanie sygnalizacji 

świetlnej na skrzyżowaniu ul. Gostkowskiej z ul. 17 Stycznia oraz na 

skrzyżowaniu ul. Narutowicza z ul. 17 Stycznia. 

Pan radny Robert Adamiak w swojej interpelacji poinformował, że na górce 

usypanej dla dzieci za kościołem Św. Piotra urosły drzewa i poprosił o ich 

usunięcie. 
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Pkt. 9. Czas dla Zarządów Osiedla. 

Przewodniczący ZO nie zabierali głosu w tym punkcie. 

Pkt. 10. Odpowiedzi na interpelacje. 

Odpowiedzi na interpelacje udzieliła Pani Joanna Potocka – rak Zastępca 

Prezydenta Miasta. 

Udzielając odpowiedzi na interpelację pana radnego Marka Rutkowskiego 

dotyczącą programu mieszkaniowego, pani prezydent poinformowała, że ramy 

tego programu zostały Państwu Radnym zaprezentowane w kwietniu tego roku. 

Były wymienione punkty, w które miasto zamierza iść, jako zaspokajanie potrzeb 

dla mieszkańców, to były mieszkania socjalne, mieszkania na wynajem i tanie 

mieszkania dla młodych Ciechanowian. Pierwszy punkt tego programu miał być 

zrealizowany w tym roku, ale z braku zgody mieszkańców na usytuowanie 

budownictwa modułowego w pobliżu zabudowy jednorodzinnej, wielorodzinnej 

to zadanie w tym roku nie zostało zrealizowane, ale problem nadal pozostaje. Do 

problemu mieszkaniowego w Ciechanowie należy podejść systemowo i należy 

zastanowić się nad tym, jak w chwili obecnej funkcjonuje gospodarka 

mieszkaniowa w mieście. Pan radny Tomasz Podsiadlik wystąpił z wnioskiem w 

sierpniu, nie było żadnych pytań ze strony radnych, aby się nad projektem 

uchwały pochylić. Został projekt uchwały przekazany do analizy do służb 

prawnych, zmiany będą wprowadzone, ale ten problem wymaga dyskusji ze 

strony radnych i podjęcia realnych działań. Należy pewne sprawy uporządkować, 

przede wszystkim związane z mieniem, które w tej chwili jest w posiadaniu 

miasta. Rozwiązanie problemu mieszkaniowego w mieście to nie jest tylko 

budowa nowych mieszkań, ale także pochylenie się nad tymi rozwiązaniami, 

które teraz funkcjonują i sprawdzenie czy one funkcjonują dobrze. Jeśli chodzi o 

nowe budownictwo pani prezydent poinformowała, że w tej sprawie najwięcej 

odpowiedzi udzieli pan Łukasz Lewandowski Prezes TBS. 

Głos zabrał Pan Łukasz Lewandowski Prezes TBS, który poinformował, że 12 

grudnia pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta podpisał list intencyjny 

odnośnie Mieszkania Plus. Pan Prezes poinformował, że TBS w Ciechanowie 

wystąpił o warunki zabudowy przy działce na ul. Szwanke, gdzie będą budowane 

bloki. Docelowo są to 102 mieszkania. Na stronie internetowej TBS jest 

ogłoszona koncepcja na zagospodarowanie tej działki. Do 5 stycznia jest termin 

wyłonienia firmy, która wykona koncepcję. Pan prezes nadmienił, że rynek 

deweloperski w mieście kwitnie, TBS nie będzie budował jednego bloku, który 

ma 103 mieszkania, będą to albo 2 albo 3 bloki. Jest także działka na ul. 

Powstańców Wielkopolskich, tam pan prezydent podpisał wstępne zobowiązanie 

budowy mieszkań z programu Mieszkań Plus.  

Pani radna Bogumiła Rybacka zapytała o budynek przy ul. Nadrzecznej 9, gdzie 

nie zostało nic zrobione, był nakaz rozbiórki garażu. 
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Pan Prezes poinformował, że odnośnie garażu jest problem, gdyż osoba, która ten 

garaż wynajmowała do tej pory niż złożyła pisma i nie przekazała TBS garażu. 

Natomiast jeśli chodzi o ocieplenie budynku przy ul. Nadrzecznej 9 to w budżecie 

na 2017 rok jest około 1,5 mln zł i w planie spółki jest zapisana ta inwestycja. 

Kontynuując odpowiedzi na interpelacje pani prezydent odpowiadając na 

interpelację pana radnego Kucińskiego, pani prezydent poinformowała, że zwróci 

się do Wojewódzkiego Zarządu Dróg w kwestii zamontowania świateł na 

skrzyżowaniach, o których wspomniał pan radny. 

Odpowiadając na interpelację pana radnego Roberta Adamiaka, pani prezydent 

poinformowała, że teren ten jest objęty projektem z budżetu obywatelskiego z 

tego roku. Trwa teraz etap wyłaniania wykonawcy. Zostały podjęte pierwsze 

prace związane z uporządkowaniem tego terenu. Drzewa zostały wycięte, zostaną 

w tym roku wykonane schody, aby dzieci mogły bezpiecznie wejść na górkę. 

Odpowiedzi na pozostałe interpelacje zostaną udzielone pisemnie. 

Pkt. 11. Zapytania i wolne wnioski. 

Pan radny Stanisław Talarek zapytał o remont budynku przy ul. Nadrzecznej. 

W drugiej kwestii pan radny poinformował, że w dniu 20 grudnia odbyła się w 

Ciechanowie antyrządowa manifestacja członków klubu PO, Nowoczesna, PSL. 

Pan radny Zenon Stańczak poruszył problem braku oświetlenia w mieście. Pan 

radny powrócił również do interpelacji pana radnego Michała Rząsińskiego z 

miesiąca listopada w sprawie programu samoobrony dla seniorów i kobiet. 

Pan radny podziękował również za chodnik między MZS Nr 2 a kościołem przy 

ul. Kolbego. 

Pan radny Tomasz Podsiadlik również podziękował za chodnik między MZS Nr 

2 a kościołem przy ul. Kolbego. 

W drugiej kwestii pan radny poruszył problem mieszkań komunalnych w mieście. 

Przybliżył założenia, które pan radny przedstawił radnym w miesiącu sierpniu. 

Pan radny zaproponował kryteria punktowe, według potrzeb. W programie było 

założeni, aby weryfikować zasadność wieloletniego najmu mieszkań 

komunalnych. 

Pani radna Bogumiła Rybacka złożyła podziękowania dla Pana Cezarego Betleja 

Kierownika Wojewódzkiego Zakładu Melioracji i Urządzeń Wodnych, dla Pana 

Mirosława Szymańczyka Prezesa PUK. Pani radna zwróciła się również do Pana 

Jerzego Ryzińskiego Prezesa ZWiK w sprawie rozwiązania problemu 

dotyczącego kolektora. 

Pan radny Jerzy Racki złożył wniosek dotyczący powołania zespołu zadaniowego 

do spraw wdrażania reformy oświatowej. 
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Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz złożyła wniosek dotyczący wymiany 

wiaty przystankowej przed rondem Józefa Grzesia. Pani radna zwróciła się także 

z prośbą o zwrócenie się do zarządcy ul. Mławskiej i ul. Sienkiewicza w sprawie 

uzupełnienia rozmieszczenia koszy na śmieci. Pani radna poinformowała 

również, iż przy ul. Wiosennej nie świecą latarnie. 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta zabrał głos w kwestii zmian w systemie 

oświaty. Pan prezydent poinformował, że po uchwaleniu ustawy przez Sejm 

spotkał się z nauczycielami Gimnazjum Nr 1 i 3. Zostały przedstawione dwa 

warianty dotyczące wdrożenia reformy. Pierwszy wariant jest najmniej 

kosztowny dla samorządu naszego miasta, w ogólnym zarysie dotyczy on 

przeniesienia SP Nr 6 do budynku Gimnazjum Nr 3, likwidację w tym miejscu 

szkoły i sprzedaż tego budynku. Wariant ten także dotyczy likwidacji i 

przeniesienia szkoły z Gimnazjum Nr 1 i także sprzedaż tego budynku. Drugi 

wariant to jest wariant, w którym zarówno budynek SP Nr 6 pozostaje i tam są 

klasy od I do IV, natomiast kolejne klasy SP są w budynku Gimnazjum Nr 3. Jeśli 

chodzi o Gimnazjum Nr 1 to przekształciłoby się w SP Nr 1, gdzie od kolejnego 

roku oprócz dwóch roczników gimnazjum będzie także klasa I SP. Wariant ten 

również zakłada, ze nauczyciele, którzy będą pracować w tej szkole będą mieli 

mniej godzin, natomiast założenie jest takie, że będą uzupełniali godziny w 

innych szkołach podstawowych. Wariant ten jest bardziej kosztowny dla miasta, 

pan prezydent nadmienił, że zaproponował po konsultacjach z nauczycielami 

dostosowanie drugiego wariantu. Pan prezydent zaproponował, aby Komisja 

Oświaty była zespołem doradczym do spraw zmian w systemie oświaty. Na 

komisję pan prezydent zaproponował zaproszenie przedstawiciela delegatury 

Kuratorium Oświaty, dyrektorów szkół, dyrektora CUW. 

Głos zabrała Pani Bibiana Mossakowska Honorowy Obywatel Miasta 

Ciechanów. 

Pan Krzysztof Leszczyński Wiceprzewodniczący RM poinformował, że 

posiedzenie Komisji powołanej do spraw nazewnictwa ulic, rond odbędzie się w 

dniu 9 stycznia 2017 roku o godz. 16. 

Pan Wiceprzewodniczący RM Ciechanów podał terminarz na miesiąc styczeń 

2017r: 

Sesja –    26 styczeń 2017r.   godz. 900   

Tematyka: 

1. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miasta za rok 2016. 

2. Informacja o działalności COEK „Studio” za rok 2016. 

Posiedzenia Komisji godz. 15.00: 

16 styczeń –wspólne posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony  

Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

17 styczeń – posiedzenie Komisji Kultury i Sportu,  
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18 styczeń – posiedzenie Komisji Spraw Społecznych i Spraw Obywatelskich   

19 styczeń – posiedzenie Komisji Oświaty 

24 styczeń – posiedzenie Komisji Rewizyjnej 

Pkt. 12. Zamknięcie obrad Sesji. 

Pan Krzysztof Leszczyński Wiceprzewodniczący Rady Miasta Ciechanów za-

mknął obrady XXVI Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

   Przewodnicząca Rady Miasta 

 

        Barbara Kornatowska 

Protokołowała: 

Beata Kania 

Ciechanów, dn. 09.01.2017r. 


